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Deltagere: 

 

Forældrevalgte: Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Heino Ydegaard, Helene Hastrup, 

Thomas Bang, Lars Kalstrup Kristiansen og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Emil Kjærholm Jørgensen & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Oliver & William 

 

Ledelse: Anne Illeborg, Jørgen Agger & Lissi Pedersen  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Jørgen Agger 

 

 
Punkter 
 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Dagsorden godkendt 
 
Afbud: Helene Hastrup, Lars Kalstrup Kristiansen, Willian 
 
Bestyrelsen og ledelsen startede med at sige mange tak til Lissi 
for hendes store arbejde i bestyrelsessammenhæng.  
 
 
  

 

 
2. 
 

 
Årsberetning 

 
5 min 
MK 

 
Formanden oplistede hvad skolebestyrelsen havde arbejdet med i 
2023 
 

• Sundhedspolitik. 
• Forretningsordning. 
• Mobilsmart. 
• Politik for bad efter idræt. 
• Auningløbet med 155 deltagere vi vil gerne vil være flere. 

Tak til Bo og Viden Djurs for sponsorat og hænder. 
• Kontaktudvalgsmøder, hvor det er opleves en bedre dia-

log end tidligere. 
• Anne og Helenes store arbejde i §17.stk.4 og det opleves 

positivt, at det medfører en overgang til elevtildeling af 
budgettet. 

• Konference om udskoling i arbejdet med den nye udsko-
lingsramme. 
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• Bestyrelsesvalg hvor det blev et goddag til Lars og et far-
vel til Mette. 

• Så har der ikke været så mange høringssvar, men til gen-
gæld har de været relevante. 

 
 
3. 
 

 
Nyt fra skoleledelsen 

 
20 min 
AI 
 

 
• Udskolingsgangen er blevet læringsmæssigt udsmykket.  
• Året startede med sne. Skolen forsøger at melde ændrin-

ger ud så rettidigt som muligt. Der har ikke været nogle 
særlige kommentarer på håndteringen. Skolen koordine-
rer med busserne under sådanne forhold. 

• Ledelsen er startet med skoleårets planlægning, I den for-
bindelse har det været nødvendigt at beskære med 1 stil-
ling. Processen gav selvfølgelig noget uro blandt persona-
let. TR understreger, at den er landet godt. 

• 11. december havde Alexander Myrhøj inviteret sig selv i 
praktik i 9ep og i en modtagelsesklasse for at se, hvordan 
det foregår. 

• Der er ansat ny aftaleholder – Peter - i område Nord. 
Anne holder månedlige møder med Peter  

• Ledelsen er gået i gang med at samarbejde med Nord om 
kompetenceudvikling af medarbejder. I første omgang er 
der tale om samarbejde mellem vejledere. 

• Den 8. februar er der pædagogisk aften, hvor der arbej-
des videre med det fysiske læringsrum. 

• Arbejdet med retningslinje i forhold til politikken “Bad efter 
idræt” er i gang. 

 
 

 

 
4. 

 
Principtjek - Klassesammenlægning 

  
10 min 
AI 
 

 
Læs inden mødet princip for klassesammenlægning 
Link: https://auning-skole.aula.dk/sites/auning-skole.aula.dk/fi-
les/arkiv/Download_filer/Samlet%20politikker_2.pdf 
Bestyrelsen fastholder det nuværende princip. Der rettes dog en enkelt 

slåfejl. 
 

 

 
5. 

 
Regnskab 2023 

  
10 min 

 
Orientering om forventet årsresultat 2023 
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 JA 
 

 
De sidste bogføringer er ikke faldt på plads. Der forventes et over-
skud på ca. 300.000 kr. Nærmere gennemgang ift godkendelse 
bliver på bestyrelsesmødet i februar. 
 

     
     

 
6.  

 
Budget 2024 

 
20 min 
JA 

 
Budgettet for 2024 er påvirket af at skolen får bevilling til 2 mate-
matiske klasse mindre. Antallet af elever i specialklasser er ste-
get. Antallet af modtagelsesklasser falder til sommer med 1 
klasse. Antallet af elever til børnehaveklasse er stiger i forhold til 
2023. 
Der er tale om et opbremsningsbudget, hvorfor der ikke er afsat 
midler til investering i lokale, inventar og desværre heller ikke til 
legeplads. Som tidligere nævnt har det været nødvendig at ned-
lægge en stilling til kommende skoleår.  
Ledelsen har ansøgt om at få lov til at anvende af det opsparede 
overskud til renovering af mellemtrinnets legeplads. 
 
Der blev spurgt ind til, om det var muligt at drive skole på det nu-
værende budget. Skolen vil kunne overholde lov- og kommunale 
krav, og det vil stadig være muligt at arbejde med mellemformer, 
vejledere mv, men den konkret udmøntning af besparelsen er en 
del af det arbejde som ledelsen er i gang med i forhold til det kom-
mende skoleår. Det vil være en del af fremlæggelsen, når forslag 
til lektionsfordelingsplanen er på næste bestyrelsesmøde. 
 
Bestyrelsen godkendte budgettet. 
 

 

 
7. 

 
Dialogmøde 

 
5 min 
AI 
 

 
Ledelsen er i gang med at planlægge dialogmøde med skoleche-
fen. Samtalen tager udgangspunkt i de data, der findes om Au-
ning Skole f.eks. trivelsesundersøgelsen. Der afrapporteres på 
nuværende indsatser og aftales indsatser for det kommende sko-
leår. 
Indsatser i 2022-23 har været undersøgelse af læringsmiljø, over-
gange og elevernes deltagelse. 
I kommende skoleår lægger ledelsen op til at fokusere på: 

1) Elev-elev relationer som understøttende af elevernes læ-
ringslæringsoptimisme 
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2) Matematik – vi har brug for at bliver klogere på, hvad det 
er, der udfordre på matematik 

3) Læsning, som er en fortsættelse af indsatsen fra indevæ-
rende år. 

Efter dialogmødet vil det konkret arbejde med de enkelte punkter 
starte i samarbejde med medarbejderne. 
 

 
8. 
 

 
Forældresamarbejde & kommunika-
tion 

 
10 min 
AI 

 
Punket er en del af skolebestyrelsens årshjulet. 
 
Anne tog udgangspunkt i skoleprofilen fra hjemmesiden (kvalitets-
standard for folkeskolen). Følgende punkter blev trukket frem  
 

• Der bliver valgt et forældreråd på årets første forældre-
møde 

• Den løbende dialog er via Aula.  
• Samarbejde om skolens udvikling sker via skolebestyrel-

sen. 
• Meddelsesbogen (elevplan) er udgangspunkt i samtalen 

mellem skole og hjem om den enkelte elevs udvikling 
• Der er altid mulighed som forældre at bede om en sam-

tale 
• Informationer via Aula, f.eks. ugeplaner i indskoling. 
• Som forældrene har man mulighed for professionel spar-

ring, det fremgår i skolens ressourcehåndbog, som ligger 
på hjemmesiden. 

 

     
 
9. 
 

 
Trafik i kys & kør zonen 

 
5 Min 
SBL 
 

 
Søren oplever, at ”kys og kør” er fyldt med parkerede biler og der-
for ikke lever op til formålet om kort standsning på max 3 minutter. 
Hvis man har brug for en længere aflevering som forældre, må 
man vælge parkeringspladserne. 
 
Ledelsen har tidligere skrevet ud og adresseret problemet og gør 
det igen med næste månedsbrev.  
 
Bestyrelsen blev enige om at tager fat kommunen for at få en p-
vagt på besøg. 
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10. 
 

 
Elevtoiletter 

 
10 min 
SBL 
 

 
Rengøringsstandard, trivsel  
 
I forbindelse med skofri klasser og klynger i indskoling og mel-
lemtrin blev der spurgt ind til, om det kunne være årsagen til at 
der var elever, der ikke ville gå på toilettet, fordi man skulle gå 
derud på strømpefødder. 
 
Ledelsen kunne oplyse, at de skofrie klasse- og klyngeområder er 
for at gulvet kan anvendes som arbejdsområde for eleverne. På 
alle andre områder må man gerne gå med sko. I de skofrie områ-
der må man gerne skifte til indesko. 
 
I forhold til rengøring af toiletterne bliver de i indskoling rengjort 2 
gange dagligt nogle gange mere og på mellemtrin minimum ren-
gjort 1 gang men tjekket 2 gange. Er der problemer mens rengø-
ringen er til stede, tager de hånd om det straks. 
 
Selv med hyppig rengøring kan der være lugtproblemer, når der 
tisses ved siden af – og det gør der. Det kan betyde at gulvene 
skal skiftes på et tidspunkt. 
   
Der var enighed om, at der er tale om en pædagogisk indsats. 
 
Ledelsen samler op på hvad der kan gøres, og vender tilbage til 
bestyrelsen på et senere tidspunkt. 
 
 
 
 

 

 
11.  

 
Nyt fra bestyrelsesformanden  
 

 
5 min 
MKJ 

 
Orientering om aktuelle sager 
 
Ingen sager, men et ønske om at Auningløbet er på dagsorden 
næste gang. 
 

 

 
12. 

 
Nyt fra elevrådet  
 

 
5 min 
Oliver & 
William 
 

 
Orientering om aktuelle forhold. 
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Elevrådet har haft ansøgt om mål til haven og det er imødekom-
met. Der har også været ønsket en fuglegynge til de ældste, men 
der er aldersgrænse på 12 år.  
Der er også et ønske om lejrskole, og her blev eleverne henvis til 
aftale om overnatning, som er lavet i bestyrelsen. 
 
Der blev afleveret en ansøgning om udendørs bordtennis til 9. kl. 
området 
 
Mellemtrinet har søgt og fået et udendørs bordtennisbord, basket-
ballkurv, og optegning af mål på væg ved biblioteket. 
 
Mellemtrin og udskolingselevråd deltager med repræsentanter på 
næste møde i Norddjurs Fælles Elevråd. Der er introduktion til po-
litiske udvalg som gerne vil tale om elevernes oplevelse af at 
være ung i Norddjurs  
 

 
13. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne  
 

 
5 min 
BX & EKJ 

 
Orientering om aktuelle forhold 
 
Der har været en trykket stemning i forbindelse udpegningen. 
Stemningen er på vej tilbage. 
Der forsøges at skabe aktiviteter i personalerummet for at bringe 
medarbejderne sammen. 
Arbejdet med skoleplanen starter op nu, AMR og TR samler input 
sammen fra medarbejderne til det videre arbejde med ledelsen. 
Der er lige nu ”Kunst i klyngen” – en god tradition i grundskolen.  
Pædagogerne i SFO er begejstret i øjeblikket, da man fornemmer 
at man er i gang med udvikling af nye traditioner og aktiviteter. 
  
 

. 

 
14. 

 
Den gode historie  
 

 
5 min 
HH 
 
 

 
Hvilken god historie ønsker vi at fortælle 
 
Der bliver skrevet om anvendelsen af kys og kør. 

 

 
15. 

 
Eventuelt 

 
5 min 
Alle 
 

 
Birgitte har en forældrehenvendelse 
 
Kan der gøres noget for at der er mere mad, hvor der er udsolgt. 
Ledelsen undersøger det nærmere med Putte. 
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Tommy spørger til om skole får resultat af Aula undersøgelsen. 
Det har ledelsen ikke hørt noget om. 
 

  
 
Fremtidige mødedatoer 
27.02.2024 
09.04.2024 
15.05.2024 
18.06.2024 

   

     

 


